

Title (en)

ATTACHMENT DEVICE FOR ADJUSTING THE MOVEMENT OF A BALANCE

Title (de)

BEFESTIGUNGSVORRICHTUNG ZUR EINSTELLUNG DES UNRUHSPIELS

Title (fr)

DISPOSITIF DE FIXATION DE RÉGLAGE D'ÉBAT DE BALANCIER

Publication

EP 4006649 A1 20220601 (FR)

Application

EP 20210242 A 20201127

Priority

EP 20210242 A 20201127

Abstract (en)

[origin: CN114563939A] The invention relates to a fixing device (100) for adjusting the clearance of a balance wheel (200). The at least one fixing device (100) comprises at least one pin holder (110), at least one bearing body (120), at least one support member (130) and at least one retaining member (140). The at least one bearing body (120) is configured to move relative to the at least one pin holder (110) in order to fix the adjustment of the clearance of the balance wheel (200), and the at least one support member (130) is configured to press the at least one bearing body (120) against the at least one pin holder (110) prior to being held by the at least one holding member (140).

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif de fixation (100) pour le réglage d'ébat d'un balancier (200). Ledit au moins un dispositif de fixation (100) comprenant au moins un porte-piton (110), au moins un corps de palier (120), au moins un organe d'appui (130) et au moins un organe de maintien (140). Ledit au moins un corps de palier (120) est configuré pour se déplacer par rapport audit au moins un porte-piton (110) de sorte à fixer le réglage dudit ébat dudit balancier (200) et ledit au moins un organe d'appui (130) est configuré pour appuyer ledit au moins un corps de palier (120) contre ledit au moins un porte-piton (110) avant d'être maintenu par ledit au moins un organe de maintien (140).

IPC 8 full level

G04B 18/02 (2006.01)

CPC (source: CN EP KR US)

G04B 17/20 (2013.01 - KR); **G04B 18/00** (2013.01 - CN); **G04B 18/02** (2013.01 - CN EP US); **G04B 18/026** (2013.01 - EP US);
G04B 18/06 (2013.01 - US); **G04B 35/00** (2013.01 - EP); **G04D 7/082** (2013.01 - KR)

Citation (search report)

[XI] CH 273136 A 19510131 - LAVINA S A [CH]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 4006649 A1 20220601; CN 114563939 A 20220531; CN 114563939 B 20240625; JP 2022085843 A 20220608; JP 7212116 B2 20230124;
KR 102648950 B1 20240318; KR 20220074716 A 20220603; US 11809138 B2 20231107; US 2022171338 A1 20220602

DOCDB simple family (application)

EP 20210242 A 20201127; CN 202111422247 A 20211126; JP 2021147472 A 20210910; KR 20210131081 A 20211001;
US 202117476994 A 20210916